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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Írásbeli kérdés 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az OrszággyűlésréSI szóló 2012. évi XXXVI.
Törvény 42.§ (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(11.24.) OGY határozat 124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Kasler
Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter úrhoz.

,,Mely nyilvános adatbázist használja a minisztérium, a nyugdíjasokat érintő
kérdések megválaszolásakor Ill.?"

Tisztelt Miniszter Úri
Őszintén sajnálom, hogy az Ön emberi tisztességével, szakmai múltjával,

életútjával megalapozott hitelességével visszaélnek a K/1247 számú és a K/1648 számú
kérdésemre választ megfogalmazö minisztériumi munkatársai. Megdöbbent, hogy. a
szakmai körökben ismert PISA felmérés egyik súlyos megállapítása, mely szerint ,,a
felnövekő korosztályban egyre nő a szövegértési problémákkal küszködök száma", már a
minisztériumi munkatársak körében is jellemzővé vált.

- Kérdésemben a ,,mely?" kérdőszóval a helyre vonatkozóan tudakozódtam, a
,,nyilvános" jelzővel a mindenki által elérhető adatbázisra kérdeztem rá.

- Az érdemi válaszadáshoz szeretném az apparátus figyelmét felhívni arra az
elfogadott definícióra mely szerint ,,Az érdemi válasz az, amelyből megállapítható a
megkérdezett, illetve az intézkedésre jogosult személy, szervezet véleménye,
döntése, valamint annak indoka"

- A válaszában is említett 310/2017. (X.31.) Korm.rendelet 14.§ (3) a pontja
meghatározza, hogy ,,gondoskodik a Nyugdíjbiztosítási Alappal kapcsolatos
tervezési, gazdálkodási, beszámolási és adatszolgáltatási feladatok ellátásáról;"



Képviselői munkámat jelentősen hátráltatja, hogy a beosztottak nem csak
számomra adnak az Ön nevében, az ön szakmai érdemeit koptató méltatlan válaszokat, de
a sajtó számára is csak ,,közérdekű adatigénylés" után, perrel való fenyegetés kilátásba
helyezését követően csöpögtetnek adatokat.
(,,A Pénzcentrum közérdekű adatigénylés keretében jutott hozzá a Magyar Államkincstár
által folyósított nyugdíjakkal kapcsolatos 2018. januári adatokhoz" 2018. július 18.) 

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy:
1.) MIiyen nyilvános adatbázis áll rendelkezésére az idősekkel foglalkozó

szakértőknek, civil szervezeteknek és az országgyűlési képviselőknek?
2.) Köteles-e a Magyar Államkincstár érdemi adatszolgáltatásra - a Kormány

kéréséhez hasonlóan - a szakértők, civil szervezetek és az országgyalési
képviselők kérésére is adatokat szolgáltatni?

3.) Mely média kapott 2018-ban a minisztériumtól ,,közérdekű adatigénylés"
keretében a nyugdíjasokkal kapcsolatos adatokat?
(Kérem, hogy a média részére elküldött adatokat részemre is szíveskedjen
elküldeni!)

Budapest, 2018. október 16.

Várom megtisztelő válaszát! fát;( 
Korózs Lajo~
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